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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia finančnej komisie  

 

Dátum konania :             12.06.2024    

Čas konania:                   16,30 hod. 6. poschodie, kancelária č. 612 

Miesto konania:              Miestny úrad Bratislava - Petržalka 

Prítomný predseda komisie: Ing. Richard Vilkus 

Prítomní členovia: PhD. Ing. Marek Tydor, Mgr. Pavol Škápik     

Prítomní členovia: (neposlanci): Ing. Veronika Miťková     

Neprítomní  (poslanci): doc. PhDr. Daniel Klimovský - Ospravedlnený, PhD. Pavol Záhradný 

- Ospravedlnený     

Neprítomný člen: (neposlanec): Ing. Branislav Kleinert 

Prizvaní hostia: Ing. J. Karman, Ing. D. Gáliková, Mgr. Z.Grečová, Ing. Ľ.Orságová, Ing. Ľ. 

Medveďová.       

Predseda komisie privítal všetkých členov finančnej komisie (ďalej len „FK“). Otvoril 

rokovanie komisie, privítal zástupcu prednostu Ing. Jána Karmana, taktiež p. vedúca FO Mgr. 

Grečová predstavila na finančnej komisii vedúcu referátu účtovníctva Ing. Ľ. Medveďovú. 

Následne pán predseda FK oboznámil všetkých členov komisie s návrhom programu rokovania 

a požiadal ich o schválenie programu rokovania.  

K bodu 1:  

Návrh schválenia programu rokovania finančnej komisie. 

Hlasovanie: 

Prítomní: 4  

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Všetci členovia finančnej komisie schválili program zasadnutia komisie. 

Schválený program zasadnutia komisie: 

Program zasadnutia 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia /R. Vilkus, predseda komisie/ 
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2. Schválenie doplnenia spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka v projekte 

Ochrana prirodzeného druhového zloženia ekosystémov - Petržalka, podporeného 

cez  Environmentálny fond, oblasť: Ochrana prírody, biodiverzity a krajiny (D) /Ing. 

Gáliková, Referát projektového riadenia/ 

3. Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava - Petržalka za rok 

2023 /Mgr. Z. Grečová, Finančné oddelenie/    

4. Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava - Petržalka na rok 2024 /Mgr. Z. 

Grečová, Finančné oddelenie/ 

5. Rôzne. 

K bodu 2:   

Schválenie doplnenia spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka v projekte Ochrana 

prirodzeného druhového zloženia ekosystémov-Petržalka, podporeného cez  Environmentálny 

fond, oblasť: Ochrana prírody, biodiverzity a krajiny (D) 

Návrh materiálu k uvedenému bodu prezentovala Ing. D. Gáliková, ktorá oboznámila 

členov komisie s návrhom schválenia spolufinancovania. Informovala členov komisie, že sa 

jednalo o zakúpenie strojov technického vybavenia vo výške 122 321 Eur. Keďže po ukončení 

verejného obstarávania boli niektoré stroje drahšie a bolo potrebné predložiť uznesenie MZ 

Bratislava-Petržalka o zabezpečení minimálne 5 % spolufinancovania vo výške 6 437, 95 Eur, 

výška dotácie bola upravená na 8,78 % z celkového rozpočtu projektu.  Keďže v decembri  

2023 neboli vysúťažené všetky stroje, ktoré boli predmetom dotácie, sa plánovaná suma na 

nákup strojov navýšila z 128 759,00 Eur na sumu  134 100,00 Eur. Nákup sa zrealizoval 

z finančných prostriedkov vo výške 122 321 Eur, ktoré Environmentálny fond zaslal 

22.12.2023 na účet mestskej časti Bratislava-Petržalka. (Dotácia 122 321,00 Eur, spoluúčasť 

MČ 5 %   6 437,95 Eur t.j. celková suma rozpočtu 128 759,00  Eur.,  

Prehľad zakúpených strojov 

 Počet 

kusov 

Jednotková 

cena 

Celková cena Jednotková 

cena po VO 

Celková cena 

po VO 

Robotická 

kosačka 

1 ks  35 160,- Eur      35 160,- Eur   35 160,-Eur   35 160,-Eur 

Traktorová 

kosačka 

 2 ks  25 200,- Eur       50 400,- Eur    25 680,-  Eur 51 360,- Eur 

Profesionálna 

kosačka 

 2 ks 18 600,- Eur       37 199,- Eur    19 140,- Eur 38 280,- Eur 

Fréza 1 ks  6 000,- Eur       6 000,- Eur 9 300,- Eur 9 300,- Eur 

   128 759,- Eur  134 100,- Eur 
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Ing. D. Gáliková informovala členov komisie, že z uvedeného dôvodu musí  mestská časť 

Bratislava-Petržalka preukázať uznesením miestneho zastupiteľstva vyššiu sumu 

spolufinancovania a to sumu vo výške 11 779,00  Eur (134 100,00 Eur celková cena  po 

ukončení verejného obstarávania 128 759,00 Eur dotácia = 11 779,00  Eur), čo predstavuje 8,78 

% z celkového rozpočtu projektu. 

Po ukončení prezentácie dal predseda FK o uvedenom návrhu  hlasovať.   

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie č. 16  

Finančná komisia  

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  

a) s c h v á l i ť  

 

a) spolufinancovania mestskej časti Bratislava-Petržalka v projekte Ochrana prirodzeného 

druhového zloženia ekosystémov – Petržalka, podporeného cez  Environmentálny fond, oblasť: 

Ochrana prírody, biodiverzity a krajiny (D); 

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia dotácie;  zabezpečenie 

finančných prostriedkov na spolufinancovanie schváleného projektu vo výške  11 779,- Eur   

(8,78 % z celkového rozpočtu projektu);  

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 3:   

Záverečný účet a finančné usporiadanie mestskej časti Bratislava - Petržalka za rok 2023 /Mgr. 

Z. Grečová, Finančné oddelenie/    

Materiál k uvedenému bodu prezentovala vedúca finančného oddelenia Mgr. Z. 

Grečová, ktorá informovala členov komisie o záverečnom účte za rok 2023. Uviedla, že je 

potrebné ešte doplniť odborné stanovisko miestnej kontrolórky, ktorá ho prisľúbila do konca 

tohto týždňa. Vyjadrila spokojnosť, že mestská časť je vo veľmi dobrej finančnej kondícii. 

Oboznámila členov, že materiál predstavuje komplexné súhrnné údaje o rozpočtovom 

hospodárení a finančnom hospodárení o všetkých skutočnostiach za rok 2023.  
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Predseda komisie navrhol členom diskusiu k tomuto bodu. V diskusii  Mgr. Škápik 

skonštatoval, že materiál k záverečnému účtu za rok 2023 je veľmi kvalitne vypracovaný, 

vyjadril poďakovanie všetkým, ktorí sa podieľali na spracovaní záverečného účtu.  

V závere vyjadril pripomienku a navrhol, že do budúcnosti by bolo vhodné doplniť aj 

také aktivity a projekty, ktoré sa napr. nestihli realizovať v tom danom roku, prípadne zostali 

niektoré projekty neukončené, aby bol lepší prehľad. Pani vedúca rozpočtu Ing. Ľ. Orságová 

zodpovedala k tejto pripomienke, že nebolo zvykom dávať do rozpočtu aj takéto informácie.   

Pán Ing Tydor aj ostatnými členmi komisie navrhli, že na rok 2025 by sa mal pripraviť 

investičný plán, ktorý by bol súčasťou rozpočtu – samostatnú prehľadnú tabuľku, kde by boli  

uvedené a rozpísané  všetky investičné akcie zo všetkých referátov a oddelení a projekty aj s 

jednotlivými sumami, ktoré by sa vždy v danom čase aktualizovali a vyhodnocovali, resp. 

dopĺňali nové zmeny, aby boli vždy nové aktuálne informácie k daným projektom. S návrhom 

súhlasil Ing. Karman a aj všetci členovia finančnej komisie. 

Ďalej v diskusii sa členovia finančnej komisie zaoberali kapitolou „Poplatok za rozvoj.  

V diskusii sa prihlásil Mgr. Škápik, ktorý poznamenal, že z poplatku za rozvoj pôjde 80 % do 

lokality Slnečnice (informoval, že bolo schválené Memorandum CRESCO na projekt  - na 

financovanie ZŠ v Slnečniciach. Informoval, že keď nebude toľko finančných prostriedkov 

z poplatkov za rozvoj, môžu byť použité finančné prostriedky napr. z Rezervného fondu.   

Vedúca Ing. Z. Grečová doplnila, že tých developerov, ktorí nezaplatia, ihneď urgujú a po našej 

výzve sa snažia poplatok za rozvoj uhradiť. 

V súvislosti s touto diskusiou Mgr. Škápik spolu s členmi komisie navrhli a požiadali p. vedúcu 

Mgr. Z. Grečovú o spracovanie tabuľky o informáciu aké boli „Výnosy z poplatku za rozvoj“ 

v roku 2024, prípadne aj v porovnaní za predchádzajúce roky.   

Predseda FK dal o návrhu „Záverečného účtu za rok 2023“ hlasovať.   

Hlasovanie: 

Prítomných: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
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Uznesenie č. 17 

Finančná komisia  

odporúča 

Miestnemu zastupiteľstvu mestskej časti Bratislava-Petržalka  

 

A. s ch v á l i ť  

 

1. Celoročné hospodárenie mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2023 bez výhrad. 

 

2. Záverečný účet mestskej časti Bratislava-Petržalka za rok 2023 

- prebytok bežného a kapitálového rozpočtu vyčíslený podľa § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 

č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 7 899 049,75 € 

 

- zostatok finančných operácií znížený o bilanciu zábezpek vo výške 5 284 683,99 €. 

 

3. Prevod prebytku rozpočtu za rok 2023 vyčíslený podľa § 10 ods. 3 písm. a) a b) zákona 

č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy vo výške 7 899 049,75 € 

a prevod zostatku finančných operácií znížený o bilanciu zábezpek vo výške 5 284 683,99 € 

znížený o nevyčerpané účelovo určené prostriedky poskytnuté v roku 2023 vo výške 

4 839 336,59 € do Rezervného fondu mestskej časti Bratislava-Petržalka v čiastke 

8 344 397,15 €. 

 

B. p o t v r d i ť 

 

použitie prostriedkov peňažných účelových fondov mestskej časti Bratislava-Petržalka v roku 

2023 podľa ich účelu 

 

C. z o b r a ť  n a v e d o m i e  

 

odborné stanovisko miestneho kontrolóra k záverečnému účtu mestskej časti Bratislava- 

Petržalka 

Záver: Uznesenie bolo schválené. 

K bodu 4:  

Návrh úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024 /Mgr. Z. Grečová, 

Finančné oddelenie/ 

Uvedený bod o „Návrhu úpravy rozpočtu na rok 2024“ prezentovala vedúca finančného 

oddelenia Mgr. Zuzana Grečová, ktorá informovala členov, že materiál je spracovaný, ale 

niektoré položky sú v štádiu riešenia, nie sú úplne uzatvorené. 

V diskusii sa zaoberali a konzultovali členovia komisie s vedúcou Mgr. Grečovou 

jednotlivé kapitoly napr. bežné výdavky, kapitálové príjmy, kapitálové výdavky, dane 

z príjmov fyzických osôb, daň z nehnuteľnosti a iné. 

V diskusii sa Mgr. Škápik spýtal pani vedúcej Mgr. Grečovej, aké je čerpanie výdavkov 

v rozpočte k 31.5.2024. Pani vedúca zodpovedala, že  čerpanie rozpočtu je medzi 35-40 %.  
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Taktiež sa  Mgr. Škápik spýtal na čom sa ešte v súčasnosti pracuje, ktoré výdavky nie sú ešte 

doriešené (jedná sa o sumu 1,9 mil. Eur). Prebehla aj diskusia ohľadom úspor, na akých 

výdavkoch dokáže mestská časť zabezpečiť nejaké úspory. 

Členovia komisie sa zaoberali aj finančnými prostriedkami na „Rezervnom fonde“. 

Ohľadom výšky rezervného fondu bola v minulosti na finančnej komisii dohoda, aby Rezervný 

fond zostal v dostatočnej výške na krytie neočakávaných výdavkov. Finančná komisia 

odporúča toto pravidlo zachovať aj do budúcna. 

Z finančnej komisie odchádza Ing. V. Miťková (neposlankyňa) o 17,45 hod. 

V diskusii sa členovia komisie ďalej zaoberali podrobnejšie kapitálovými výdavkami podľa 

jednotlivých programov: 

1. Kapitálové výdavky 

Program 2.1. Zabezpečenie chodu informačného systému  

Zvýšenie o 13 171 €: 

- vytvorenie webstránky petrzalkasportuje.sk 
- dodanie a montáž prístupového systému do objektov športových zariadení mestskej 

časti 
 

Program 2.2. Úrad ako podpora 

Zvýšenie o 161 272 €. 

  Výdavky budú čerpané na financovanie: 

- nákup motorových vozidiel, 
- nákup chladiarenského vozidla. 

 

Program 4.1.1. Miestne komunikácie a chodníky 

Zvýšenie o 152 593 €. 

Výdavky budú čerpané na financovanie : 

- realizácia parkoviska pri ŠH Veľký Draždiak, 
- dopravná situácia Holíčska, 
- nákup techniky na rekonštrukciu komunikácií. 

 

Program 5.3.1. Zlepšenie technického stavu budov 

Zvýšenie o 705 470 €. 

Výdavky budú čerpané na financovanie: 

- obnova bazénu na ZŠ Holíčska – spolufinancovanie formou transferu pre stavebníka 
Športové zariadenia Petržalky s. r. o. (300 000 €), 
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- obnova bazénu na ZŠ Budatínska – spolufinancovanie (300 000 €), 
- vybudovanie exteriérového schodiska ZŠ Turnianska a Holíčska (45 000 €), 
- okná na 1. poschodí na ZŠ Tupolevova (30 000 €), 
- rekonštrukcie na MŠ (30 470 €). 

Program 6.1. Miestna knižnica Petržalka 

Zvýšenie o 13 443 €. 

Zvýšenie navrhujeme na obstaranie modulárneho výdajného boxu a implementáciu 

knižničného systému Tritius. 

Program 6.4.1.  Športové podujatia 

Zvýšenie o 160 000 € na obstaranie techniky pre vybudovanie športovísk. 

Program 6.4.2.  Rozvoj športovej infraštruktúry 

Zvýšenie o 870 000 €. 

Výdavky budú čerpané na financovanie: 

- projektová dokumentácia - nafukovacia hala pri ZŠ Dudova (10 000 €), 
- realizácia ŠH Pankúchova (850 000 €), 
- príprava rekonštrukcie ŠH Veľký Draždiak (10 000 €). 

 

Program 7.1. Starostlivosť o zeleň 

Zvýšenie o 480 653 €. 

Kapitálové výdavky budú čerpané na nákup techniky. 

Program 7.3.1. Údržba a čistota verejných priestranstiev  

Zvýšenie o 56 110 €. 

Výdavky budú čerpané na financovanie: 

- realizácia dopravného ihriska (55 000 €), 
- technické vybavenie (1 110 €). 

 

Program 7.4.2. Ostatná činnosť 

Zvýšenie o 236 870 €. 

Výdavky budú použité na financovanie motorových vozidiel a techniky pre potreby činnosti 

zabezpečenej vo vlastnej réžií mestskej časti. 

Program 8.1.  Urban. štúdie a územné plány zón 

Zvýšenie o 10 000 €. 

- obstaranie architektonicko-krajinárskej štúdie - Nobelovo námestie. 
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Program 9.3.  Obnova a údržba majetku 

Zvýšenie o 458 650 €. 

Výdavky budú čerpané na financovanie: 

- energetické opatrenia (340 000 €), 
- spracovanie statických posudkov a návrh opatrení pre garážové domy Mlynarovičova 

a Rovniankova (1 400 €), 
- krajinársko-architektonická štúdia okolia jazera Veľký Draždiak – regulácia a 

revitalizácia okolia štrkoviska Veľký Draždiak (70 000 €), 
- projektová dokumentácia - odstráneniu valu ZŠ Černyševského (25 000 €), 
- vybudovanie zázemia k športovému klubu na Vlasteneckom námestí (15 000 €), 
- vybudovanie studní pre potreby zavlažovania ( 7 250 €). 

 

Program 10.6.2.  Správa Strediska sociálnych služieb 

Zvýšenie o 2 950 €. 

Výdavky organizácia použije na zabudovanie prístupového systému do objektu. 

V diskusii predseda klubu Mgr. Škápik navrhol a poslal e mailom  „Prílohu s prioritami 

a k tomu požiadal o doplnenie nasledovných bodov: 

Parkovacie boxy  

Rozšírenie parkovacích miest formou zatrávňovačiek na Lúkach (Budatínska 49 jama, 

Budatínska 59, Budatínska 61 (vjazd na parkovisko) Šintavská 18 až MŠ Strečnianská 2 

48.10232770291862, 17.10055278916739 

48.103581096630485, 17.10205518712787 

48.103782955462975, 17.09930010646429 

48.105705449603555, 17.103854232236817 

Jedná sa o lokality ( Ing. Andrej Árva)  

Oprava prepadnutého parkoviska Budatínska  

Prepad betónových platní na parkovisku Budatínska 47-51 je spôsobený podmytým podložím 

pod trasou kanalizačných zariadení. Aktuálne je naplánovaný kamerový monitoring  potrubia 

na viacerých lokalitách s obdobným poškodením povrchu ( v 19. týždni). V prípade poškodenia 

podložia je efektívnejšie prvotne odstrániť príčinu.  

Vyliatie asfaltu na drobivý betónový povrch je riešenie na veľmi krátky čas. Zodvihnutie 

betónovej platne je v podstate nereálne. Jednak je to riešenie nákladné (rozpočtové prostriedky 

to neumožňujú), jednak, v prípade podmáčaného podložia nastane prepad opakovane. Ako 

budú riešené prepadnuté miesta v rámci betónových parkovísk - to je predmetom už začatého 

rokovania so strediskom technických služieb (OSVP) (Info z 12. 5. 2023) 

48.10419192835125, 17.098967069409667 48.10403398334199, 17.099366219395716 

 

https://www.google.com/maps/search/Budat%C3%ADnska+49?entry=gmail&source=g
https://www.google.com/maps/search/%C5%A0intavsk%C3%A1+18?entry=gmail&source=g
https://www.google.com/maps/search/Stre%C4%8Dniansk%C3%A1+2?entry=gmail&source=g
https://www.google.com/maps/search/Budat%C3%ADnska+47-51?entry=gmail&source=g
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Debarierizácia priechodu pre chodcov na Turnianskej 

48.09673728275003, 17.111480220281727 

Zelené chodníky zo zatrávňovačiek 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lM7W7BniRUxC2Z0jFZLpp_v_coSuR56CP67hwZ

Dujos/edit?usp=drive_link  

Zoznam tých lokalít aj presne so špeficikáciou, o ktoré úseky a v akých dĺžkach ide. 

Po ukončení diskusie nebolo možné k bodu č. 4 hlasovať, keďže na FK boli 3 členovia komisie.     

K bodu 5:  

Rôzne 

V diskusii Ing. Tydor mal pripomienku, že členom komisie nebol k bodu č. 4 k „Návrh 

úpravy rozpočtu mestskej časti Bratislava-Petržalka na rok 2024“zaslaný  materiál. Na 

zasadnutí FK uviedol, že členom komisie sa aspoň mohol poslať materiál, ktorý bol čiastočne 

spracovaný, teda aj keď nebol dokončený úplne a komplexne. Informoval, že v deň konania 

FK, členovia komisie dostali prvé informácie o niektorých predstavách, úpravách a zmenách 

v rozpočte na rok 2024 (t.j. 2 týždne pred konaním MZ), čo považuje za podstatné a neskoré 

informácie k uvedenému materiálu.  

Na základe tejto skutočnosti pán zástupca starostu Ing. Ján Karman prisľúbil, že materiál 

o jednotlivých úpravách rozpočtu  bude obratom zaslaný všetkým členom finančnej komisie.   

Po ukončení diskusie predseda FK poďakoval všetkým členom komisie a oficiálne 

ukončil rokovanie o 18,30 hod.  

 

 

 

Predseda:                             Meno a priezvisko:  Ing. Richard Vilkus 

Tajomník komisie:                                      Meno a priezvisko:  Mgr. Ružena Kusá  

 

 

V Bratislave, dňa  18.06.2024 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lM7W7BniRUxC2Z0jFZLpp_v_coSuR56CP67hwZDujos/edit?usp=drive_link
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1lM7W7BniRUxC2Z0jFZLpp_v_coSuR56CP67hwZDujos/edit?usp=drive_link

